



Outward Bound® Multi Race 2019

Sponsorship Form 贊助表格

(Please complete this form in BLOCK LETTERS & return before 11 October 2019

請以正楷填寫表格，並於 2019 年 10 月 11 日前交回)

Team Name 隊名： _____

Participant's Name 參加者姓名： _____

Contact No. 聯絡電話： _____

	Name of Sponsors 贊助人姓名	Day time Contact No. 日間聯絡電話	Amount (HK\$) 贊助金額	Receipt (✓) 收據
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				
11				
12				
13				
14				
15				
16				
17				
18				
19				
20				
Total Amount 贊助總額：HK\$				

* Please copy this sponsorship form if necessary. One team can share the same sponsorship form
如有需要，請自行影印此贊助表格。團隊可共用一張贊助表格。

* Please submit your sponsorship by post to Fund Raising Office, Outward Bound Hong Kong, Tai Mong Tsai, Sai Kung, or fax the payment bank-in slip to 2554 6033 or email to fundraising@outwardbound.org.hk, on or before 13 September 2019. (Cheque payable to “the Outward Bound Trust of Hong Kong Limited” or cash input to HSBC A/C No: 055-001598-002).
請把善款以劃線支票（支票抬頭請填寫『香港外展訓練學校』）於 2019 年 9 月 13 日前寄回西貢大網仔香港外展訓練學校籌款部 或 把銀行入數證明傳真至 2554 6033 或電郵至 fundraising@outwardbound.org.hk

* Please return this completed sponsorship form and return to us by post or fax to 2554 6033 on or before 11 October 2019. Receipts will be issued to all donations over HK\$100 (tax-deductible) upon request. Please “✓” the receipt column if it is required.
請將此贊助表格於 2019 年 10 月 11 日前寄回西貢大網仔香港外展訓練學校籌款部或傳真至 2554 6033. 捐款滿港幣一百元者，可獲得免稅收據。如需收據，請於收據欄中填上“✓”號。